
 

 

Elevrådsreferat nr. 1, 2019 - 20 

Fredag 6. september, kl. 10.40 

Sted: «Det rosa rommet» 

Tilstede: Ågot Susann, Camilla, Knut S., Oliver, Ingeborg, Tobias, Mathias B.D., Anne H.. Sondre, 

Linnea, Tuva og Tov. 

1-19: Kari som elevrådskontakt ønsket velkommen og gikk igjennom arbeidsbeskrivelse for de 

ulike oppgavene som elevrådsmedlemmene, leder og sekretær har. Alle medlemmene fikk også 

tilgang til Showbierommet som elevrådet har. Mathias B.D. informerte om hva det vil si å sitte i 

ungdomsrådet i kommunen. Valg av ungdomsrådsmedlemmer kommer seinere. 

2-19: Valg av elevrådsleder. Ågot Susann. Ingeborg ble vara. 

3-19: Valg av sekretær. Sondre  

4-19: Oversikt over elevrådsmøter. Møter blir avholdt ca. en gang i måneden. Kari legger ut en 

oversikt over tidspunkter på Showbie. 

5-19: Vipps eller bankkort i kantina. Kari undersøker og gir tilbakemelding. 

6-19: Elevene ønsker flere tennisballer. Kari ga beskjed om at det var kjøpt inn, men at det var 

viktig at elevene hentet baller som havnet ned i skogen. 

7-19: Buss. Elevene ønsker at alle barneskoleelevene skal sitte foran i bussene. Kari ga beskjed 

om at dette ikke var noe vi kunne bestemme, men at elevene skulle gi tilbakemelding ved bråk, 

mangel på sitteplasser etc., så kan skolen ta kontakt med busselskap og taxier. 

8-19: Vanndispenser. Kari svarte at hun var usikker på om den skulle settes inn her, men at 

vannet på Marum-Ullern er godt, og det går fint an å drikke det.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


